
14 | DIJOUS, 23 DE SETEMBRE DEL 2021

SOCIETAT CERDANYA / ALT URGELL

Regió7 

n La Seu d’Urgell va fer dissabte pas-
sat el seu primer BioBlitz, una activi-
tat de caire cientíric consistent aques-
ta vegada a fer un inventari de biodi-
versitat de la ciutat.  L’activitat es va fer 
a l’espai natural del pla de les Forques 
i, segons han explicat els seus respon-

sables, va propiciar com a resultat la 
detecció de 54 espècies de flora, 34 
d’ocells i 15 de papallones.  En aquest 
primer  BioBlitz hi van prendre part 
nou voluntaris que van inventariar, 
amb l’ajuda d’experts, diverses espè-
cies de tres grups biològics: papallo-
nes, bones bioindicadores de l’estat 

ambiental del municipi, flora i ocells. 
 Al final de la jornada es va portar 

a terme una posada en comú dels re-
sultats obtinguts per part dels experts. 
L’Ajuntament ha valorat molt positi-
vament la realització de la jornada i 
ha anunciat l’organització de més 
sessions. 

La Seu fa una sortida científica per 
inventariar papallones, ocells i flora

ACCIÓ.

La sortida científica al pla de les Forques de la Seu

n L’Ajuntament de Llívia, un dels 
més turístics de la Cerdanya i refe-
rència pel que fa a l’oferta gastronò-
mica, prepara una ordenança mu-
nicipal d’ocupació de la via pública 
perquè no n’ha tingut mai i, doncs, 
els bars i restaurants locals han po-
sat les terrasses als carrers sense 
una gestió de l’espai ni el pagament 
de cap tribut.  

L’equip de govern municipal va 
començar a preparar la nova nor-
mativa a l’inici del mandat munici-
pal però la pandèmia i les restricci-
ons en l’activitat de la restauració 
van fer posposar el projecte. Ara el 
consistori ha reprès la redacció de 
la norma amb, alhora, la demanda 
de la renovada Associació de Veïns 
l’Enclau que ho faci per evitar el 
greuge comparatiu que suposa per 
la resta de veïns el pagament per 
ocupar les voreres per, per exemple, 
fer obres.  

El text que està preparant l’equip 
de govern municipal planteja una 
ordenança que no tan sols se cen-

trarà en la gestió dels metres qua-
drats de via pública que ocupa cada 
restaurant en funció de la seva ca-
pacitat interior i el preu que n’hau-
rà de pagar sinó que, alhora, plan-
tejarà la uniformització del mobili-
ari que utilitzaran.  

El regidor llivienc Josep Ramon 
Rotllan ha explicat que l’ordenan-
ça estipularà quins tendals i para-

sols hauran d’instal·lar els bars i res-
taurants per tal que tot el nucli urbà 
presenti una imatge general ele-
gant. En aquest sentit, Rotllant ha 
apuntat que l’actual diversificació 
de models, colors i dissenys amb 
marques comercials ha generat al-
guna crítica al poble per configurar 
una imatge barroera.  El mateix re-
gidor ha explicat que els restaura-
dors no hauran de pagar el mobili-
ari nou sinó que es pagarà amb 
l’import que recapti l’Ajuntament 
en concepte de la nova ordenança 
municipal.  La redacció d’aquesta 
primera ordenació de l’ocupació de 
la via pública a Llívia ja ha estat ex-
posada als professionals de la res-
tauració.  
 

Reclamació veïnal  
Els veïns de Llívia han renovat la 
junta de l’Associació de Veïns l’En-
clau i han estrenat nova etapa d’ac-
tuacions amb una reunió amb 
l’equip de Govern municipal al qual 
li han presentat un decàleg d’acci-
ons que consideren urgents. En 

aquest sentit, els veïns han alertat 
que, justament, pateixen un greu-
ge comparatiu amb els restaura-
dors per l’ocupació de la via públi-
ca i han demanat més neteja dels 
carrers.  Així, entre les primeres 
qüestions que els veïns han traslla-
dat a l’Ajuntament hi ha l’aprovació 
de l’ordenança municipal d’ocupa-
ció de la via pública perquè, al seu 
entendre en no haver-n’hi al muni-
cipi i, doncs, deixar els bars i restau-
rants posar terrasses de manera 
gratuïta es crea una situació de 
greuge comparatiu respecte els que 
han de pagar per, per exemple, ins-
tal·lar temporalment un conteni-
dor de runa.   
Durant la pandèmia molts establi-
ments han ampliat les terrasses i 
ara tocaria, segons els veïns, regu-
lar aquesta situació. Els veïns tam-
bé han demanat al Govern una ma-
jor neteja dels carrers, la instal·lació 
de més contenidors i un sistema de 
recollida dels voluminosos.   La 
nova junta de veïns de Llívia la for-
men Albert Cruïlles com a presi-
dent, Joan Codina i Claudi Ribó 
com a vicepresidents, Maria Pilar 
Sender  com a tresorera, Teresa 
Costa com a secretària i Pilar Man-
jón com a vocal. El president de la 
junta ha apuntat que la relació amb 
l’equip de govern és de respecte 
mutu i ha remarcat que seran exi-
gents pel que fa a les necessitats del 
poble.

Llívia redacta una ordenança de 
terrasses perquè mai no s’han pagat
u L’equip de govern considera que passada la pandèmia caldrà regular l’ocupació del carrer
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La terrassa d’un establiment de restauració de Llívia MIQUEL SPA

L’Ajuntament aprofitarà 
la nova normativa per 
uniformitzar els tendals 
i mobles per oferir una 
imatge global elegant
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